
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.9/2010 ze dne 6.9.2010 

 
Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         18:30 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, František Salavec, Ing. Heda Pellarová, 
Miloslava Marečková 
Počet přítomných členů zastupitelstva :   
Omluven : Jaroslav Králič, Miroslav Píša 
Bez omluvy: Jiří Brož 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Heda Pellarová, Miloslava Marečková  
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, jsou přítomni 4 členi zastupitelstva, tedy nadpoloviční 
většina a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen 
na elektronické i fyzické úřední desce 
Návrh usnesení č.1/9/2010 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání  
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce.  
Dále navrhl ověřovatele zápisu – Ing. Hedu Pellarovou a Miloslavu Marečkovou  
Návrh usnesení č. 2/9/2010:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  Ing. Hedu Pellarovou a Miloslavu Marečkovou 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
2. Projednání výjimky ze stavební uzávěry pro p.p.č. 1380/2 a 1380/4 v k.ú Vysoká nad 
Labem. 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o cestu k pozemkům paní Vítkové, Valeše a Mahna. 
Výjimku ze stavební uzávěry pro tyto pozemky již dostali. Souhlasné stanovisko zpracovatele 
územního plánu je k dispozici. 
Návrh usnesení č. 3/9/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje v souladu s § 6 odst. 6 a § 99 odst. 3 stavebního zákona udělení výjimky ze stavební 
uzávěry pro pozemky p.č. 1380/2 a 1380/4 v k.ú Vysoká nad Labem, dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   4 



Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
3. Rozpočtové opatření č. 4/2010 
Starosta předložil a okomentoval. 
  MD   D   
  § položka částka § položka částka 
Přesun FP určených na zateplení MŠ       6171 5171 -17 000 
Fin. dar - povodně       6171 5492 7 000 
Dotace - zahrádkáři       6171 5229 10 000 
Zkvalitnění trávníku na fotbal. hřišti 3412 2321 190000 3412 5169 190 000 
 
Návrh usnesení č. 4/9/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje rozpočtové opatření č.4/2010 dle tohoto zápisu.  
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
4.  Schválení kupní smlouvy na  pozemek p.č. 1210/2 v k.ú Vysoká nad Labem 
Starosta předložil konečný text smlouvy. 
Návrh usnesení č. 5/9/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje kupní smlouvu na pozemek 1210/2 v k.ú Vysoká nad Labem uzavřenou mezi Obcí Vysoká 
nad Labem a Mysliveckým sdružením Podlesí Vysoká nad Labem za cenu 19.410,- Kč, určenou 
znaleckým posudkem č. 5222/10 vypracovaným Ing. Neumannem, Hradec Králové, Břetislavova 
1219, dne 16.7.2010, dle přílohy tohoto zápisu.  
Pověřuje starostu obce, Ing. Jiřího Horáka, podpisem kupní smlouvy. 
Hlasování: 
Pro :   4 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Projednání petice občanů požadujících uzavření místní komunikace 
Starosta uvedl, že oslovil Policii ČR se žádostí o stanovisko k situaci. Připomněl, že 9. září 2010 má 
proběhnout kolaudace silnic na západním svahu. Je třeba počkat na stanovisko Policie ČR. 
Diskuze. 
 
6. Různé 
6.1. Žádost Vladimíra Rejnka o opravu povrchu místní komunikace („Píšovy uličky“. ) 
Diskuze. Bude provedeno místní šetření ve stavební komisi a ulička bude zařazena do plánu investic 
do příštího roku. 
 
6.2 Změna účelu veřejné sbírky 
Starosta předložil a okomentoval. Usnesením č.12/8/2010 byla odsouhlasena obec Dřenice jako místo, 
kam půjdou finanční prostředky z veřejné sbírky. Přestože starosta Dřenic předem odsouhlasil, pak ale 
sdělil, že zastupitelstvo odsouhlasilo, že žádné peníze nechtějí. Je to podivné, ale je to tak. 
Starosta tedy navrhl změnu: Obec Sobětuchy a obec Morašice. Obě obce leží na chrudimsku, byly 
rovněž postiženy povodní a byly doporučeny radním Pardubického kraje,  Ing. Kroutilem. S oběma 
starosty je věc projednána. 



 


